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SLOVO STAROSTKY 

Vá~ení a milí Tepli�áci, 
v dubnovém �ísle Teplických ozvěn se s vámi chci podělit o 
radost, kterou mám z následujícího: 
 

Sjezdovka 

Zima je definitivně pry�, a i kdy~ se u~ dávno nepodobá zi-
mám, které jsme v Teplicích znávali, ta letobní byla pro nabi 
sjezdovku příznivějbí ne~ ta loňská. Ly~aři se poprvé na svahu 
svezli 17. ledna a poslední jízdy si u~ili 16. března. Celkem to 
bylo 52 dní, kdy byl náb skiareál v provozu pro veřejnost. Ly-
~ařský oddíl vyu~il jebtě dalbí 4 dny navíc. Po celou dobu byl 
kopec perfektně upravený. O tom svěd�í i po�etné pochvaly od 
místních i přespolních ly~ařů, které jsem zaznamenala. Celko-
vý finan�ní výsledek skiareálu za letobní sezónu jebtě není 
k dispozici, ale o příjmy se s vámi ji~ podělit mů~u – �inily 
728 000 K�. Uvidíme, jak dopadneme, a~ přijde vyú�tování za 
energie a za dalbí výdaje s provozem sjezdovky spojené. A teď 
to hlavní! Velké díky vbem lidem ze sjezdovkového týmu! 
Děkuji za vabi práci, která v zimních podmínkách není ~ádný 
med. Doufám, ~e vás těbí spokojení malí i velcí milovníci sjez-
dového ly~ování, kterým jste svým přístupem vytvořili per-
fektní podmínky v nabem skromném skiareálu! A vbem ly~a-
řům díky za zájem o teplickou sjezdovku! 

Bydlení ve dvoZe 

Zhruba před rokem se zrodil nápad na vyu~ití chátrajících bu-
dov bývalého městského dvora za komínem. Vbechny �tyři 
budovy jsou v majetku města. Jednu ze stodol vyu~ívají tech-
nické slu~by jako sklad, v obytné �ásti bývalého chléva jsou 
dva rekonstruované byty, dalbí ze stodol také slou~í technic-
kým slu~bám jako parkovací stání a poslední objekt je z �ásti 
pronajímán. O o~ivení statku se letos třetím rokem pokusí ho-
rolezecký festival. Ale to jen na jeden víkend v roce. Jak zná-
mo, o majetek je třeba se starat a najít pro něj vyu~ití.  Proto 
mě oslovil program Dostupné nájemní bydlení, kterým chce 
stát zajistit podporu výstavby bytů. Ano, město má ve vlastnic-
tví zhruba 200 bytů, ale ~adatelů je pořád víc. Proto, abychom 
ve městě udr~eli základní a mateřskou bkolu, udr~eli nebo ra-
ději navýbili slu~by a provozovny, je potřeba pracovat na tom, 
aby do Teplic přibli noví obyvatelé. A to by se mohlo podařit, 
pokud budou mít kde bydlet. Ale abych se dostala k té rados-
ti… V květnu loňského roku jsme podali ~ádost o dotaci 
z programu Dostupného nájemního bydlení. Trvalo to skoro 
rok, ale studie na nové bydlení ve dvou budovách městského 
dvora, kterou zpracovalo architektonické studio Kaama, uspěla 
a město Teplice nad Metují získalo dotaci 4 238 800 K� na 
zhotovení projektové dokumentace ke stavebnímu řízení na 
výstavbu 18 bytů.  
 

Tímto bych vás chtěla pozvat na představení celého projektu, 
které proběhne za přítomnosti pana architekta a zástupců Stát-
ního fondu podpory investic 7. dubna 2025. Plakát 
s podrobnějbími informacemi najdete zde ve zpravodaji, na 
webu a FB města. 

 

Návbt�vnické centrum u vstupu do Teplických skal 
O plánované výstavbě nového návbtěvnického centra u vstupu 
do Teplických skal jsem ji~ psala v únorovém �ísle zpravodaje. 
Nyní bych se s vámi chtěla podělit o dalbí velkou radost, kte-
rou mi udělal střede�ní (26. 3.) telefonát z dota�ní kanceláře… 
Získali jsme nejvybbí mo~nou výbi podpory z programu IROP 
Cestovní ruch na výstavbu návbtěvnického centra 20 mil. K�/
výbe uznatelných výdajů 12 mil. K�! V tuto chvíli je vypsáno 
výběrové řízení na zhotovitele stavby a já věřím, ~e jebtě před 
sezónou za�neme stavět! 
 

Beseda ke knize Teplice nad Metují/Wekelsdorf ve vzpo-
mínkách pam�tníkp 

Vbechny zájemce o místní historii zvu na besedu s Dagmar 
Heeg a s Mirkou Moravcovou. Pravda, povídání s hlavními 
aktérkami �eského vydání publikace o historii Teplic se do�ká-
me a~ koncem dubna, tedy �tyři měsíce od vydání knihy. Ale 
to je způsobeno tím, ~e Dába Heeg ~ije v Německu a do Teplic 
zavítá a~ nyní. Zato u~ ur�itě máte knihu pře�tenou nebo ale-
spoň prolistovanou a mů~ete se tak přeptat na skute�nosti, kte-
ré vás třeba zaujaly nebo překvapily.  
 

Dába s Mirkou vám povyprávějí o tom, co vbe obnábelo vydání 
takto obsáhlé publikace. Knihy k prodeji budou samozřejmě 
k dispozici. Plakát opět najdete na následujících stránkách 
zpravodaje a na webu i FB města. 
 

Káva na radnici 
Také se s vámi chci podělit o prv-
ní dojmy z nedávného nápadu. 
V minulém �ísle Teplických 
ozvěn jsem zveřejnila pozvánku 
na Kávu na radnici. To neznamená 
nic víc, ne~ ~e jsem vám 
k dispozici ka~dé pondělní odpo-
ledne. Samozřejmě jste na radnici 
byli vítáni i kdykoliv předtím, ale 
takto formulovaná pozvánka je 
mo~ná zřetelnějbí. A první z vás 

u~ této nabídky vyu~ili. Jsem za to ráda. 
 

Nápad na tato pravidelná setkání vznikl, kdy~ jsem zazname-
nala „zaru�ené pravdy“, které kolují mezi lidmi a na sociálních 
sítích. A nejen proto… Je toho ur�itě víc, co vás zajímá. Nebo 
máte nějaký po~adavek, výtku nebo návrh. Tak přijďte a spo-
le�ně zkusíme najít řebení. Já, místostarosta nebo zaměstnanci 
úřadu jsme vám k dispozici. 
 

Akcí, které se daří, je vícero, aly ty si nechám zase na příbtě…  
Přeji vám krásné jarní dny plné sluní�ka a příjemně pro~ité 
dny velikono�ních svátků! 
 

Věra Prokopová, starostka 



M�STO INFORMUJE 

Vá~ení sportovci a pZíznivci sportcentra, 
obrazně ře�eno dne 5. 4. 2025 přiletí vlabtovky a za�ne jaro. 
Tak nějak by se dalo pojmout ka~doro�ní jarní bourání nafuko-
vací haly ve sportcentru. První teplé dny po zimě přicházejí 
�ím dál dřív, a to nám dává mo~nost ne�ekat na chvíli, kdy 
slune�ní paprsky promění halu v horký skleník.  Zástupci z řad 
sportovců, bkol a zřizovatele v pracovní skupině, která hledala 
mo~nosti úspor, se shodli, ~e jedním z opatření je halu stavět 
co nejpozději a bourat co nejdříve, jak jen to umo~ňuje po�así. 
Ka~dý den provozu s sebou nese náklady na energie ve výbi 
cca 4 000 K�, a kdy~ je venku krásné po�así, tak hala zeje 
prázdnotou a vbichni běhají na �erstvém jarním povětří. Záro-
veň se musíme přizpůsobit volným termínům odborného tech-
nika, který celou akci bourání, �i stavění haly dozoruje.  
Jsme vdě�ni za zájem a iniciativu sportovců protáhnout provoz 
haly a~ do velikono�ního víkendu. Je vbak potřeba si uvědo-
mit, ~e v tyto sváte�ní dny vbichni pleteme pomlázky a trávíme 
volný �as s rodinou, dětmi, vnou�aty a na bourání haly by ne-
bylo ani pomyblení. Zastupitelé tedy po zralé úvaze rozhodli 
ponechat bourání haly v ji~ předem stanoveném termínu a ne-
riskovat situaci, ~e by nebylo dostatek ochotných a pracovi-
tých sousedů, kteří ve svém volném �ase přilo~í ruku k dílu. 
Děkujeme vbem, kteří s bouráním haly pomohou. 
K poslednímu březnu kon�í na vlastní ~ádost dosavadní správ-
ce sportcentra Martin Moravec a na tuto pozici nastupuje pan 
Josef Wanke. Martinovi děkujeme za jeho práci a panu Wan-
kemu přejeme nadbené a spokojené sportovce! 

 
Věra Prokopová, starostka 

Antonín Novotný, místostarosta 

UPOZORN�NÍ PRO OBANY 

 

Od 1. 3. 2025 vzebla v platnost novela zákona �. 201/2012 
Sb., o ochran� ovzdubí, která v souvislosti se zákonem o 
odpadech po celém území eské republiky. 
 

ZAKAZUJE PÁLENÍ LISTÍ, TRÁVY A DALaÍ BIOMA-
SY 

 

Na otevřeném ohnibti je vbak mo~né spalovat suché rostlinné 
materiály, které nejsou zne�ibtěné nebo jinak kontaminované 
chemickými látkami (např. dřevo při táboráku).  
 

Opékání buZtp na ohni a grilování se nikdo vzdávat nemu-
sí. 
 

Naopak je ZAKÁZÁNO pálení navlhlé trávy, listí nebo �ers-
tvých větví, které je doprovázené doutnáním, �i hustým dý-
mem. S tímto materiálem je nutné zacházet jako 
s bioodpadem.  
 

Kam tedy s rostlinným odpadem (bioodpadem) ze zahrá-
dek? 

 

• domácí kompostéry 

 

• sb�rné místo bioodpadu na louce u sb�rného dvora 
v ulici Za akolou, tZídíme zvlábe trávu a v�tve  

 

• pZistavené kontejnery na bioodpad od 1. dubnového 
týdne 2025, podle následujícího rozpisu 

 

Menbí kontejnery, umíst�né stále:  
Dolní Teplice, ul. Palackého, louka naproti bytovkám 

Horní Teplice, vedle fary 

Horní Teplice, u Kotyzů 

StZídavá stanovibt� v�tbích kontejnerp, kde bude kontejner 
umíst�n ob týden:  
 

Sudý týden:  Bohdabín, u zadní cesty za bytovkou 

             Lachov, u kří~ku u pana Bartoně 

 

Lichý týden:  Dědov, poblí~ odbo�ky ke hřbitovu 

             Zdoňov, za mostkem u kurtu 

 

K zahrádkám na Kamenci a k zahrádkám za zastávkou D 
bude kontejner umísťován po telefonické domluvě tak, jak 
tomu bylo dosud. 
 

Do těchto kontejnerů prosím ukládejte pouze trávu, větve a 
obdobný zahradní odpad. Kontejnery neslou~í pro ukládání 
komunálního, stavebního, velkoobjemového ani jiného odpa-
du. Prostor u kontejnerů bude monitorován. V případě, ~e do 
kontejnerů bude ukládán odpad, který do těchto kontejnerů 
nepatří, bude odkládací místo zrubeno a kontejnery zde umís-
ťovány nebudou. 

Od 1. 4. 2025 u~ bez úlevy  

 

POPLATEK ZA ODPADY 

 

Nestihli jste zaplatit do 31. 3. 2025? 

 

Od 1. 4. 2025 u~ zaplatíte plnou sazbu poplatku bez úlevy. 
Výbe poplatku pro rok 2025: 
 

Základní sazba poplatku na osobu a rok je stanovena ve výbi 
900,- K�  

 

Termín splatnosti poplatku: 31. 3. 2025;  po datu splatnosti 
musíte po�ítat s tím, ~e Vám poplatek mů~e být navýben a~ o 
trojnásobek a připo�ítány náklady za vymáhání. 

 

Nezapomínejte ani na povinnost platit za své-
ho psího pareáka  

 

POPLATEK ZA PSA 

 

Výbe poplatku: za prvního psa v rodinném domě 200 K�; za 
druhého a ka~dého dalbího psa tého~ dr~itele 300 K�; za první-
ho psa v bytovém domě 400 K�; za druhého a ka~dého dalbího 
psa tého~ dr~itele 600 K�; v Lachově, Dědově, Javoru, Bohda-
bíně, Zdoňově a na Jiráskových skalách (vbichni poplatníci) - 
za jednoho psa 100 K�; za druhého a ka~dého dalbího psa té-
ho~ dr~itele 150 K�; za psa, jeho~ dr~itelem je osoba starbí 65 
let, a v ostatních případech neuvedených v odst. 1 písm. a) a b) 
200 K�; za druhého a ka~dého dalbího psa tého~ dr~itele 300 
K�. 
 

Termín splatnosti poplatku: Nejpozději do 31. 3. 2025; po 
datu splatnosti musíte po�ítat s tím, ~e vám poplatek mů~e být 
navýben a~ o trojnásobek a připo�ítány náklady za vymáhání. 
 

Také pZipomínáme povinnost majitele psa: Pokud si pořídí-
te psa, jste povinni psa nad 3 měsíce věku do 15 dnů přihlásit. 
15denní lhůta se týká i jakékoliv změny. 
 

PZipomínáme – poskytovatelpm ubytování  
 

POPLATEK Z POBYTU 

 

Výbe poplatku z pobytu pro rok 2025 je ve výbi: 20,- K� za 
ka~dý zapo�atý den pobytu 

 

Splatnost poplatku: ka~dé �tvrtletí do 15. následujícího ka-
lendářního �tvrtletí (tzn. 1Q do 15. 4.,2Q do 15. 7.; 3Q do 15. 
10. a 4Q do 15. 1.) 



Povinnosti plátce poplatku (poskytovatele úplatného poby-
tu): 
• - Nahlábení do 15 dnů od zahájení poskytování úplatné-

ho pobytu, do té samé doby oznámit případné změny 

• - Eviden�ní povinnost – vést eviden�ní knihu 
s povinnými nále~itostmi dle zákona o místních poplat-
cích 

• - Odvod poplatku z pobytu správci poplatku, do splat-
nosti 

 

V roce 2024 MěÚ zahájil kontroly ubytovatelů. Při kontrolách 
byly zjibtěny některé nedostatky. Kontroly budou pokra�ovat i 
v tomto roce. Apeluji tedy na plátce poplatku, aby dodr~eli 
základní povinnosti a odvody poplatku. Pro vbechny strany je 
následný proces doměření a správních řízení velmi náro�ný a 
nepříjemný.  
 

Plátcům poplatku z pobytu nabízíme metodickou pomoc 
v oblasti poplatků z pobytu. Nevíte si rady s evidencí, odvo-
dem nebo si nejste jisti v osvobozovacích ustanoveních, rádi 
vám poskytneme metodikou pomoc. Sta�í zajít na MěÚ, zate-
lefonovat nebo napsat. Nabí snahou nejsou ~ádná represivní 
opatření, ale oboustranná spokojenost v rámci zákonných usta-
novení. 
 

RECYKLACE DYEVNÍHO ODPADU  

 

Nau�me se dávat dřevu druhou banci a recyklujme dřevní od-
pad. 
 

Ve městě u~ spousta z vás třídí různé slo~ky odpadů a vyu~ívá 
k tomu nejen barevných popelnic, sběrných míst, ale také sběr-
ný dvůr města.  
 

Město se za�átkem roku připojilo k třídění dřevního odpadu. 
Tuto slo~ku nově třídíme tak, aby co nejmenbí objem tohoto 
odpadu skon�il na skládce.  
 

Ka~dé třídění má vbak svá pravidla a tak tomu je i v případě 
dřevního odpadu.  
 

Sb�rný dvpr bude pZijímat dZevní odpad zbavený vbech 
sou�ástí, to znamená, ~e pro následnou recyklaci je nutné 
dZevo zbavit vbech slo~ek, pZedevbím plastových, kovových 
a textilních �ástí. 
 

Pracovníci sběrného dvora mají pokyny, v jaké podobě bude 
dřevní odpad od ob�anů přijímán a tříděn. Dalbí informace 
vám poskytnou referentky pokladny a odpadového hospodář-
ství nebo obsluha sběrného dvora.  

 
Mgr. Kamila Babová, MPA, vedoucí HSO 

 

HOSPODAYENÍ M�STA V ROCE 2024 

Vá~ení ob�ané, 
ráda bych vás krátce seznámila s hospodařením města za rok 
2024, ne~ bude sestaven a zveřejněn návrh závěre�ného ú�tu 
města spolu se zprávou o výsledku hospodaření města a audi-
torskou zprávou za celý rok 2024. 
 

Město Teplice nad Metují vstupovalo do roku 2024 se schod-
kovým rozpo�tem. Ve schváleném rozpo�tu bylo po�ítáno  se 
schodkem ve výbi 21 610 533,- K� 

 

Příjem podílů z daňových příjmů fyzických osob se oproti 
schválenému rozpo�tu v průběhu roku zvýbil o 9%. Příjmy 
podílu z daní právnických osob, v�. vlastní daně města, se zvý-
bily oproti schválenému rozpo�tu o 3 196 000 K�.  
 

Příjem daně z nemovitostí, kde je město 100 % příjemcem, byl 
vybbí o 709 tis. K�. 
 

Velký nárůst byl zaznamenán u příjmů daní z hazardních her, 
z odvodu loterií a z technických her o 1 milion korun. 
Naopak u daně z přidané hodnoty dostalo město 
z přerozděleného podílu od státu o 301 tis. K� méně, ne~ před-
pokládalo. 
 

U správních poplatků a příjmů z místních poplatků se městu 
dlouhodobě nedaří naplňovat předpokládané příjmy. Město se 
sna~í nacházet takové nástroje, které by naplňování příjmů 
zlepbily.   
 

Dalbí neodmyslitelnou slo~kou rozpo�tu jsou dotace. Město 
v roce 2024 obdr~elo dotace v celkové výbi 23 213 000 K� v�. 
dotací pro základní bkolu a  dále obdr~elo finan�ní dary 
v celkové výbi 185 tis. K�. 
 

V případě nedaňových příjmů se městu příjmy zvýbily o 9 776 
000 K�, řadíme sem například: kemp, festival, skály, sjezdov-
ku, halu, koupalibtě, technické slu~by a jiné �innosti samosprá-
vy. Jde zejména o příjmy z Teplických skal, které vydělávají a 
kryjí ztrátové provozy, jako je hala a sjezdovka.  
 

Město Teplice nad Metují skon�ilo rok 2024 se schodkem 
10 773 tis. K�. Znamená to, ~e nevyu~ilo celého plánovaného 
schodku a sní~ilo finan�ní prostředky na ú�tech pouze cca o 
polovinu plánovaného schodku. 
I tak se město dr~í na 4,30% rozpo�tové odpovědnosti, to je 
podíl dluhu na průměrných příjmech za období 2021-2024, co~ 
je velice dobrý výsledek (podíl okolních měst na rozpo�tové 
odpovědnosti se pohybuje v průměru okolo 15% a průměrná 
zadlu~enost okolních měst je min. cca 130 mil. K�). Tako-
výchto �ísel vbak Město Teplice nad Metují ani nedosahuje. 
 

Podrobnějbí informace budou zveřejněny v závěre�ném ú�tu 
města za rok 2024, o jeho~ zveřejnění budete v�as informováni 
na úřední desce města. 

  Mgr. Kamila Babová, MPA, Vedoucí HSO 

 





Pob�~te s námi pro dobrou v�c! 
Zveme vás na 8. ro�ník Charitativního b�hu na apince. 
T�bíme se na vás v sobotu 17. kv�tna v TáboZibti apinka u 
erveného Kostelce. Spole�n� pob�~íme pro Denní stacio-
náZ NONA. 

Letos jsme si pro 
vás připravili 
hned několik 
novinek.  
K registraci si u~ 
teď mů~ete kou-
pit limitovanou 
edici funk�ních 
�elenek.  
Jako ka~dý rok 
máme pro bě~ce 
a bě~kyni na 10 
km kolobě~ky 

Kostka. Nově je vbak nezískají ti nejrychlejbí. Při vyhlábení 
proběhne losování, do kterého budou zařazeni vbichni ú�astní-
ci na trati 10 km.  
Jeliko~ moc doufáme, ~e vás letos pobě~í zase o něco víc, zaří-
dili jsme pro vás kyvadlovou dopravu. Ta bude jezdit z autobu-
sového nádra~í v erveném Kostelci. Více info se dozvíte na 
webových stránkách a sociálních sítích. 
Největbím překvapením a odměnou bude vystoupení KJ SAX 
– Kateřiny Jane�kové. Mladá, talentovaná a úspěbná saxofo-
nistka, která roztan�í ka~dého. 
Doprovodný program pro děti nebude chybět – skákací hrad, 
soutě~e a malování na obli�ej. 
Běh na apince je akce pro celou rodinu. U nás neřebíme, kdo 
jak rychle běhá, ale jak si to u~ívá. Nabí hlavní myblenkou toti~ 
je #Kdy~Mů~uPomů~u. Tak co, pomů~ete nám i vy? 

Registrujte se u~ teď, proto~e registrace online vás vyjde vý-
hodněji ne~ na místě. 
 

Za partu ze apinky Lucie Hnízdilová 



ASPV 

innost ASPV v prvním �tvrtletí nového roku 

Dá se upZímn� Zíci, ~e pZi pravidelných cvi�eních mladbích 
i starbích ~ákp nezahálíme a piln� se pZipravujeme na dis-
ciplíny (ae u~ hry nebo atletika), které si pravideln� prov�-
Zujeme na okresních sout�~ích nebo tZeba v zápoleních na 
dálku.  
Letos jsme se ji~ stihli zú�astnit turnaje ve flabkované pro nej-
mladbí děti předbkolního věku a vybíjené pro mladbí ~áky, 
odkud jsme si přivezli zlatou medaili za vybíjenou (ve slo~ení 
Linda Kopecká, Samuel Kopecký, Magdaléna Elsa Malá, Al-
bert Przybysz, Adéla Bornová, Adéla Brandová, Andrea Bran-
dová, Jan Hanub, Janek Jadrní�ek, Karolína Koucká a Daniel 
Derevenchenko) a bronzovou za flabkovanou (ve slo~ení Karo-
lína Marková, Václav Plný, Jonáb Jadrní�ek, Ella Szabó a Vik-
torie Hanubová).  

Dále jsme spoluorganizovali u nás v Teplicích turnaj 
v curlingu, na který jsme zvali také zájemce z řad veřejnosti 
(pozvánka byla sou�ástí únorových Teplických ozvěn). Nako-
nec se zú�astnilo 6 dětských dvou�lenných (1 troj�lenné) dru~-
stev, ve kterých nabe děv�ata Karolína Koucká a Tereza Vese-
líková brala zlatou medaili, a 5 dospělých dru~stev.  

V půlce března jsme vyrazili 
s 18 dětmi na okresní Zimní 
pětiboj do Náchoda. Ve 
veliké konkurenci jsme vy-
bojovali 8 medailí a 3 postu-
pová 4. místa na krajské 
závody 30. 3. (o těch ale a~ 
příbtě  
V kategorii předbkolních 

dětí to jsou Karolína Marková (1. místo), Václav Plný (1. mís-
to) a Ella Szabó (postupové 4. místo), za mladbí ~áky a ~ákyně 
I. to jsou Magdaléna Elsa Malá (postupové 4. místo), Jan Ha-
nub (1. místo) a Janek Jadrní�ek (3. místo), za mladbí ~áky a 
~ákyně II. to jsou  Linda Kopecká (2. místo), Andrea Brandová 
(postupové 4. místo), Samuel Kopecký (1. místo) a Ondřej 
Plný (3. místo) a za starbí ~áky a ~ákyně I. je to Karolína 
Koucká (3. místo). Vbem moc gratulujeme. 
Po loňském odlivu nejstarbích dětí nám tu dorůstá mnoho dal-
bích bikovných sportovců, z �eho~ máme nesmírnou radost a 
jsme hrdí, ~e mů~eme být u toho. Vbem dětem, které chodí 
pravidelně na tréninky a sna~í se, moc děkujeme a těbíme se na 
dalbí výzvy, které máme spole�ně před sebou.      

Trenéři cvi�ení dětí ASPV 



SPOLEENSKÁ KRONIKA 

MASOPUST V D�DOV� A JAVOYE 

J. Záleská, matrikářka 

D�dovsko javorský masopust 
V sobotu 1. 3. 2025 se konal masopustní prpvod Javorem a 
D�dovem. Mabkary se sebly pZed bývalou bkolou v Javoru 
kolem 13. hodiny. 
Jak ká~e tradice, bylo mabkarám rejdění povoleno vedením 
města Teplice nad Metují, tentokrát v zastoupení. 
A�koli do po�tu ú�astníků �áste�ně zasáhly nemoci a plány na 
právě probíhající jarní prázdniny, �ítal nakonec průvod přibli~-
ně 25 rozli�ných postav. Kdy~ procházel oběma vesnicemi, 
mohli jste zahlédnout laufry neboli strakaté, medvěda, vlky, 
tu�ňáka, ove�ku, kohouta, kravi�ky a jiná zvířátka, zloděje, 
vojáka, hasi�e, ~ida, skauta, elegantní dámu a dalbí… Během 
svého putování se masky zastavovaly u domů, kde byly bohatě 
pohobtěny. I na tanec s medvědem doblo.  
Skota�ení masek tradi�ně neunikli ani řidi�i projí~dějících aut, 
kteří se museli vyplatit za průjezd obcí.  
Nave�er se pak ji~ odmaskované mabkary spole�ně sebly k 
sousedskému posezení u dobrého moku a dobrot ve bkole v 
Javoru. 
 

Ráda bych ze srdce pod�kovala vbem, kteZí neváhali 
pZipojit se k masopustní myblence, dát si práci s pZípravou 
masek �i pohobt�ní, distribucí pozvánek a pZisp�t tím k 
realizaci této rozverné akce. 
 

D�kuji také za podporu m�stu Teplice nad Metují. 

A pokud se budete chtít opět zú�astnit �i se přidat k této 
tabkařici, poznamenejte si prosím do svých kalendářů datum 
14. 2. 2026. Budeme se na vás vbechny těbit! 

 
Kateřina ermáková a Daniel ermák,  

autorky fotografií Zdena a Sabina Zamazalovy 
 

 



ZPRÁVY ZE ZÁKLADNÍ A MATEYSKÉ aKOLY 

M�síc knihy u Sovi�ek a Medvídkp 

BZezen je tradi�n� nazýván M�síc knihy nebo M�síc �tená-
Zp. Také v nabí Ma jsme se tomuto tématu v�novali.  

Povídali jsme si o knihách a správném zacházení s nimi, dra-
matizovali jsme pohádky, z nejoblíbenějbích kní~ek přinese-
ných dětmi jsme si vytvořili výstavku. 12. a 13. 3. se vydaly 
postupně třídy Sovi�ek a Medvídků na návbtěvu knihovny. Na 
úvod seznámil pan knihovník děti s prostorami knihovny. Pro 
některé děti to byla první návbtěva, některé navbtěvují knihov-
nu s rodi�i pravidelně. S blí~ícím se jarem se pan knihovník v 
programu zaměřil na v�ely. Mnoho zajímavostí ze ~ivota v�el 
jsme se dozvěděli z kní~ek "V�elka Medubka" a "V�elař 
Lumír" i z doprovodných ilustrací. Pak si děti zahrály na v�el-
ku, která musí donést nektar (~luté kole�ko) do úlu. Prolézaly 

strachovým tunelem, skákaly z krou~ku do krou~ku, podlézaly 
pod překá~kou, opatrovaly ~luté kole�ko a přitom musely dá-
vat pozor, aby je nesezobla sýkorka. Hra děti tak bavila, ~e ji 
chtěly několikrát opakovat. Na závěr si prohlí~ely kní~ky pod-
le zájmu a volně si hrály s nabídnutými hra�kami. 

 

PZedbkoláci – návbt�va Za 
pZed zápisem do 1. tZídy 

Abychom zajistili plynulý pře-
chod dětí z mateřské bkoly do 
základní bkoly, ka~doro�ně orga-
nizujeme návbtěvy v 1. třídě. Le-
tos, vzhledem k vysokému po�tu 
předbkoláků, jsme se rozdělili do 

dvou skupin a navbtívili jak 1.,tak 2. třídu, kde se děti aktivně 
zapojily do výuky �eského jazyka a matematiky. 

Mgr. Tereza aafránková 

Bruslení 
V týdnu od 17. do 21. 3. vym�nili ~áci 2. stupn� sálovky za 
„no~e“ a vyrazili na lední bruslení do hronovské Wikov 
arény.  
Proto~e nám letos zima dopřála zamrzlé rybníky, mnohé děti 
byly hezky rozje~děné a předváděly na ledě neuvěřitelné kous-
ky. Někteří, motivovaní vrcholem hokejové extraligy, před-
vedli své dovednosti v ledním hokeji, holky zase předváděly 
holubi�ky, zkoubely překládání vzad a dokonce se pokoubely i 
o kadeta. tverného axela si necháme na příbtí rok a nyní u~ se 
zase pomalu přesuneme k letním sportům. 

Mgr. Elibka Vachoubková 



PYÍSP�VKY OBANo 

Anglické divadlo  

Dne 28. února 2025 se ~áci druhého stupn� zú�astnili an-
glického divadelního pZedstavení v Hronov�.  
}áci 6. a 7. ro�níků zhlédli pohádku DICK WHITTINGTON 
AND HIS CAT, zatímco 8. a 9. ro�ník se pobavili u 
hry UNITED NEIGHBOURS OF LONDON. 
Obě představení probíhala v anglickém jazyce, co~ studentům 
umo~nilo procvi�it si poslech a porozumění.  

Ing. Andrea Michálková  

Biologická a geografická olympiáda 

Ráda bych pod�kovala ~ákpm, kteZí se zú�astnili okresního 
kola biologické a geografické olympiády.  
V biologické olympiádě nás reprezentovala Kateřina Hrubá,  
Gabriela Kunart a Viktorie Zápoto�ná. Samotná soutě~ i pří-
prava na ni byla opravdu náro�ná.  Pro postup do okresního 
kola bylo třeba napsat vstupní úkol, který se zakládal na domá-
cím pozorování. Vbichni přípravě věnovali nemalý �as. 
V geografické olympiádě nás reprezentovalo best ~áků napří� 
ro�níky. David Filip, Marek Vít, aimon Pejskar, Ivana Pocho-
bradská, Jana Anna Babťúrová a Jana Divibová. Olympiáda 
prověřila jak vědomosti ~áků, tak jejich dovednosti a práci 
s mapou. Přesto, ~e soutě~ byla náro�ná, Davidovi a Markovi 
se podařilo získat více ne~ 60% bodů a stát se tak úspěbnými 
řebiteli. 

Mgr. Andrea Plná 

Návbt�va pZedbkolákp ve bkole 

Ve stZedu 19. bZezna se pZibly podívat do základní bkoly 
d�ti z mateZské bkoly, které ppjdou k zápisu a pZíbtí rok 
nastoupí jako prvňá�ci.  
Rozdělily se na 2 skupiny a navbtívily 1. a 2. třídu. Se bkolními 
dětmi si vyzkoubely psát, po�ítat a spole�ně si zazpívaly pís-
ni�ky ze V�elích medvídků. Prvňá�ci jim pře�etli příběhy Bo-
ba a Bobka a malé děti si vytrhaly písmenko nebo �íslici, které 
si odnesly domů. Vbe proběhlo v přátelské atmosféře a vbech-
ny děti se ji~ těbí do bkoly. 

Mgr. Eva Malíková 

Reakce na zprávu na FB SKIareál Kamenec ze dne 
21. 3.´25 k letobní sezón� 

Připojuji se k díkům vbem, kteří se zapojili do příprav a úpravy 
teplické sjezdovky. Předevbím pak lidem, kteří nejsou kmeno-
vými zaměstnanci města a věnují svůj drahocenný �as v době, 
kdy větbina lidí relaxuje nebo dokonce v klídku spinká. Sně~ná 
děla toti~ zasně~ují nejlépe v no�ních mrazech....  
Opakuji zde, v tomto veřejném prostoru, prosbu, která byla 
několikrát vyř�ena, větbinou z úst Radima Válkyho, a spousta 
lidí tento názor podporujeme. Dokonce to vedlo k příslibu na 
veřejném zastupitelstvu k řebení, ale „skutek utek“: „Postavte, 
prosím pěkně, na místo stanu dřevěný přístřebek, který bude 
mo~no uzavřít a ve velmi nepříznivém po�así i lehce tempero-
vat“. Předevbím děti, ale i dospělí by ocenili, kdyby si mohli 
odpo�inout při horkém �aji nebo lahodné kávě a třeba i birbím 
sortimentu ob�erstvení, který tu byl za Martiny, i později. Moc 
děkuji a snad jebtě v prosinci´25 na viděnou na ly~ích 
s voňavou kávou ve dřevěném přístřebku.  

Milan Brandejs 
 

Výzva ohledn� výstavby bytp v m�stském dvoZe, Za 
akolou 

Prosím nejenom vedení města, ale i zastupitele, aby přehodno-
tili záměr výstavby bytů z bývalých stájí pro dobytek, kde by 
více slubelo zázemí pro technické slu~by, rekrea�ní slu~by, 
gará~e a zázemí pro výjezdovou jednotku dobrovolných hasi�ů 
(aby se nemusela řebit jedna z variant hasi�árny s rubením 
dvou bytů nad sou�asnou hasi�árnou), místo pro kulturní akti-
vity jak v exteriéru, kde se ji~ nyní dobře zavedl program 
MHFF, tak třeba i z�ásti v interiéru, např. „ji~ní stodoly“... 
Vyzývám občany našeho města, aby se přidali k výzvě veřej-
ného projednání tohoto záměru. 
Na jednom z minulých zastupitelstev města jsem pochválil 
paní starostku Prokopovou, ~e se kone�ně za�alo něco dít oh-
ledně vyu~ívání dota�ních titulů, které nabízejí kraj, stát, EU, 
kdy~ starosta Bitnar má i jako �lověk „dotace“ jako „sprosté 
slovo“ (co~ jsme u něho věděli u~ za jeho působení v roli za-
stupitele, a to vbe asi i proto, ~e za tím je spousta dlouhodobé 
práce a v neposlední řadě i provádění následné kontroly trans-
parentního financování. Za jeho „vlády“ utekly městu Teplice 
n. M. milióny na mo~ných podporách zrealizovaných projektů, 
jako jsou lávka přes řeku Metuji ve Střmenském podhradí, 
chodník v Bohdabíně, rekonstrukce chaty Nevěsta 
v Teplických skalách, opravy místních komunikací atp., atd.).  
Zpět k rekonstrukci kravína. Moje pochvala byla nejenom o 
přístupu k dotacím, ale i na zpracovanou studii rozvoje centra 
nabeho města. Moc se mi líbila vize a myblenka vrátit městu 
skute�né náměstí�ko s kabnou u hotelu Sokol. Pro� tedy mrhá-
me dobrými nápady a koncep�ními myblenkami, za které jsme 
navíc zaplatili z veřejné pokladny města statisíce korun archi-
tektovi, který vytvořil i model, jej~ si ob�ané mohou prohlí~et 
v pracovních hodinách ve vestibulu teplické radnice. (pozn.: 
architekt studie byl vybrán, stejně jako u nového informa�ního 
centra u skal, starostou Bitnarem bez výběrového řízení – 
hlavní „Změna“ proti přístupu k veřejným zakázkám do pro-
since 2018). 
Závěr: pojďme si k záměru výstavby bytů z kravína ve Měst-
ském Dvoře udělat veřejné projednání např. v kině nebo 
Astře, podobné tomu, které cca v r. 2017 proběhlo nad archi-
tektonickou soutě~í pro výstavbu Návbtěvnického centra pro 
NPR Adrbpabsko-Teplické skály, kde budeme seznámeni se 
záměrem vedení města a budeme moci vznést nejenom své 
připomínky, ale i dotazy. Aby opět a zase nebyl před schvalo-
váním peněz na výstavbu vznesen argument, ~e je ji~ pozdě 
diskutovat a cokoliv měnit, proto~e je zpracovaná projektová 
dokumentace, v tomto případě předbě~ně za 5-6 mil. K�, a ~e 
město má přislíbené dotace. Ty mů~e získat i na byty na ná-
městí�ku u hotelu Sokol. Moc děkuji. 

Milan Brandejs, ob�an Teplic nad Metují    



KLADSKÉ POMEZÍ 

REDPOINT TEAM INFORMUJE 

Aprílová 8 MTB se letos pro malý zájem neuskute�ní! 
MTB enduro sezóna za�ala 

Man~elé Daniela a Venca Chlíbkovi odstartovali MTB sezónu 
2025 v závodu Blinduro Zima na Slapech, kde oba stáli na 
stupních vítězů, k �emu~ Daniela říká: „Víkend před závody 

jsme s Vencou hlídali vnu�ky, 
které nám předaly zánět průdu-
bek. Venca to skoro vyle~el, ale 
já chodila do práce, tak se mi to 
rozjelo v noci před závody napl-
no. Kdo by to ale vzdal, kdy~ 
máme termín v kalendáři u~ půl 
roku, to se prostě nevzdává. 
Klouby nám nějak dr~ely, tak 

jsme to v~dycky nějak do kopce vytla�ili a z kopce to jelo sa-
mo. Někdy to jelo a~ moc rychle, tak~e jsme to nestíhali kon-
trolovat, ale byla to mega zábava jako v~dycky! Mezi mu~i 
zvítězil Tonda Král, teplický rodák Franta }ilák skon�il sedmý 
a ~eny vyhrála teprve třináctiletá fenomenální Adéla Kokebo-
vá. Venca obsadil 97. místo a v kategorii M50+ byl třetí. Já 
byla celkově 196., 7. mezi ~enami a druhá v kategorii ~eny 
40+. Úvodní závod sezóny přinesl vbechno, co od pořádného 
endura �ekáme – ranní mráz, bláto a hlavně skvělou atmosféru. 
Po�así si s námi pohrálo – chladné teploty, místy kluzký terén 
a technicky náro�né sjezdy prověřily ka~dého ú�astníka“.  

Zhodnocení zimní sezóny 

Letobní zima byla na horách lepbí ne~ ta minulá, ale vypa-
dá to, ~e v budoucnu u~ budeme muset za sn�hem jezdit do 
vybbích poloh.  
Ve stopách na Broumovsku se ly~ovalo jen pár dní, a tak seriál 
Bě~kové středy ani neza�al. Seriál Skitour, ve kterém jsme 
loni obsadili třetí místo, byl zruben a seriál Stopa pro ~ivot 
zredukovala po�et závodů na �tyři, tak~e jsme se letos koncen-
trovali jen na jednotlivé závody. Nejúspěbnějbí závodnicí týmu 
Redpoint byla přes pouhé �tyři starty opět Jolana Benebová, 
která vybojovala 6 medailových umístění. Vyhrála celkově i 
v kategorii }50 Bedřichovský Night light maraton na 30 km a 
byla druhá na Jilemnické 30 i na Orlickém maratonu, kde na-
víc ve své kategorii v~dy zvítězila. Nejaktivnějbím ly~ařem 
v uplynulé sezóně byl Robin Teplý, který absolvoval 12 závo-
dů, při�em~ dvakrát stál na stupních vítězů. V nabité kategorii 
M50 vyhrál německý Skadiloppet a byl třetí na Orlickém ma-
ratonu. Pěkně zajel i polský Bieg Piastów (40. a 7. v M50) a 
startoval také na Mistrovství světa masters ve bvýcar-
ském Davosu. Tomáb ada absolvoval pouze Bieg Piastow, 
kde skon�il 77. a �tvrtý v kategorii M60.   

Redpoint team 

Kde to v Kladském pomezí kvete? 

Jaro je tady a s ním i doba, kdy se Kladské pomezí probouzí do nádherných 
barev a vpní. PZíroda se probouzí a rozkvétají nejen louky, ale i kulturní a 
spole�enský ~ivot celého regionu. Pokud hledáte inspiraci na jarní výlety, ne-
chte se zlákat místy, kde to opravdu kvete – a to nejen kv�tinami! 
Vydejte se do Babi��ina údolí, kde na jaře rozkvétají koberce bledulí a sně~enek. 
Podobnou sezonní výzdobou se mů~ete kochat i v okolí Bílého kůlu při procházce 
na rozhlednu }altman. Milovníci přírody by neměli minout Pta�í park Josefovské 
louky, kde právě na jaře přilétají vzácní ptáci a rozkvétají pestré mokřadní rostliny. 
Procházka tímto jedine�ným územím nabízí nádherný pohled na probouzející se 
krajinu. 
A kdy~ u~ budete obdivovat probouzející se přírodu, pro� nespojit výlet s návbtě-

vou některé z jarních akcí? Na náchodském zámku chystají netradi�ní jarní prohlídku, v Hronově, Jaroměři a v erveném Kos-
telci zase velikono�ní trhy. Akce, kde ochutnáte regionální dobroty, nakoupíte tradi�ní výrobky. Tradi�ní Ov�ácké slavnosti 
v Ratibořicích přinábí osvětu, ale také skvělou zábavu pro celou rodinu. Podobných akcí, které vítají jaro, je v regionu hned ně-
kolik. Aby vám ~ádná neunikla, sta�í sledovat nabe sociální sítě nebo webové stránky. Ze zimního spánku se také probouzí za-
hrady, jako třeba ta zámecká v Novém Městě nad Metují nebo ta u nabich sousedů v polském Minieurolandu. Nedo�kaví cyklisté 
u~ jistě mají v nohách první jarní kilometry. Projeli jste se u~ novou cyklostezku okolo Rozkobe? Nebo jste si u~ili rovinku mezi 
Úpicí a Havlovicemi? Více tipů na cyklovýlet přineseme zase příbtě.  
Jaro v Kladském pomezí je obdobím, kdy se nejen příroda, ale i celý region probouzí k ~ivotu. Po dlouhé zimě nastal �as vyrazit 
ven, u~ívat si slune�ní paprsky, objevovat nová místa a nasávat svě~í atmosféru probouzející se krajiny. Přijeďte se nechat 
okouzlit jarní vůní a krásami Kladského pomezí, kde je R/rozkob cestovat! 

Foto: Michal Fanta 



CENTRUM ORION 

KNI}NÍ NOVINKY 

Vstupme do jara s chutí pomáhat tam, kde to dává 
smysl! 
Máme tady jaro. PZíroda se probouzí k novému ~ivotu, 
k novým ú~asným dobrodru~stvím... 
Mnozí z nás se těbí na výlety do neopakovatelné krásy jarní 
přírody. Chceme si u~ít ten krátký �as zrození, kdy~ se krajina 
kolem nás vybarví miliardami barevných květů v záplavě �er-
ství zeleně. To samé si v menbím rozsahu u~íváme i na zahra-
dě, která nás volá k jarní práci. Zahradní aktivity jsou nenahra-
ditelnou relaxací a odreagováním od vbednosti. 
A teď si představme, ~e bychom pro nabe vycházky nebo práci 

na zahradě získali nového parťá-
ka a zároveň tím pomohli rodině, 
která to zoufale potřebuje a sku-
te�ně ocení. Mo~ná si to ani neu-
vědomujeme, nevnímáme to, ale 
vbude kolem nás ~ijí lidé pe�ující 
o děti nebo dospělé osoby se 
zdravotním posti~ením. Taková 
pé�e je celo~ivotním břemenem, 
které rodinu dostává do situace, 
kdy zoufale vzdoruje hrozbě vy-
hoření a rozkladu domácího záze-
mí. Jistě, sociální síť nabeho státu 
poskytuje různé formy podpory. 
Ne v~dy jsou vhodné a málokdy 
jsou dostate�né. Co vbak sociální 

síť nemů~e v některých případech odstranit vůbec, je riziko 
sociální izolace. 
A přitom mů~e (aspoň trochu, dle svých mo~ností) pomoci 
ka~dý z nás. Třeba jako Petr, který se zapojil jako hostitel do 
aktivity zvané homesharing, kterou v celém Královéhradec-
kém kraji zprostředkovává organizace Centrum Orion, z.s.  
Petr si ob�as, po domluvě s rodinou, bere do pé�e Krybtofa, 
mladíka se zdravotním posti~ením (diagnóza je středně tě~ké 
mentální posti~ení). Co je ale podstatné: Krybtof se neustále 
usmívá a s neuhasínající jiskrou v o�ích bíří kolem sebe dob-
rou náladu. Petrova setkání s Krybtofem se postupně ustálila 
na zhruba dvou víkendech měsí�ně. Spole�ně podnikají výlety, 
různé venkovní aktivity jako třeba sázení stromků, nebo si 
jenom u~ívají klid-
né chvíle doma. 
Prostě jako nor-
mální rodina...  
Podobně to mají 
Martina s Jiřím, 
kteří ji~ dva roky 
poskytují ob�asný 
„druhý domov“ 
malému Erikovi, 
chlapci s poruchou 
autistického spek-
tra. Sami mají dva syny přibli~ně v Erikově věku, a tak není 
nouze o nápady, co vbechno s příchodem jara podnikat. Spous-
ta nejrůznějbích her: doma, na zahradě, venku v přírodě; a 
kdy~ se kone�ně oteplí, tak třeba zmrzku, nebo prostě jen tak 
na prochajdu... „Ten �loví�ek Vám mů~e dát strabně moc,“ 
říkají Martina s Jiřím. „Kdyby se nás někdo zeptal, jestli do 
toho půjdeme znova, tak ur�itě ano! Jako důle~ité vidíme, ~e 
jsme dobře připraveni a máme podporu Centra Orion. Erik 
získal nové kamarády, nové zázemí, které mů~e být dlouhodo-
bé.“ 

Pojďte do homesharingu s námi! Přidejte se k Petrovi, Marti-
ně, Jiřímu a dalbím hostitelům, kteří pomáhají trochu odleh�it 
pe�ujícím rodinám jejich celo~ivotní břemeno, a dětem se 
zdravotním posti~ením umo~ňují získat nové sociální kontak-
ty, poznat nové prostředí a zá~itky. Vstupme spole�ně do jara 
s chutí pomáhat tam, kde to dává skute�ný smysl... 

Budete se moci v~dy opřít o nás, pracovníky Centra Orion. 
Vbe Vám vysvětlíme, provedeme Vás celým procesem a v~dy 
Vám budeme nablízku, kdy~ bude třeba. 
Chcete-li se o homesharingu dovědět víc, sta�í mrknout na 
www.centrum-orion.cz/homesharing nebo fb stránku 
www.facebook.com/homesharing.centrum.orion.  

 
Jiří Raichl, koordinátor homesharingu 

aebek Tomáb: OBJEKTIVNÍ NÁLEZ 

„Kdy~ se narodíte do rodiny násilníka a alkoho-
li�ky, máte dvě mo~nosti, jak nalo~it se svým 
~ivotem. Za prvé si ho mů~ete podělat. Anebo si 
ho poděláte míň, kdy~ se budete víc sna~it. Je �as 
na pravdu o tom, jaký ve skute�nosti jsem. A vě-
řím, ~e nepíbu jen vlastní příběh.“ Tomáb aebek, 
chirurg a autor úspěbných reportá~ních knih z 

humanitárních misí, se vydává na dosud nejnáro�nějbí cestu. 
Na cestu do dětství stráveného v nefunk�ní rodině. Na cestu 
osobních i profesních selhání, partnerských nevěr a l~í. Ale 
také na cestu odhodlání vzepřít se osudu a touhy vzít ~ivot do 
svých rukou. 

 

Center Katherine: TVÁY LÁSKY 

Malířka Sadie se z umístění ve finále soutě~e o 
nejlepbí portrét dlouho neraduje. Po nehodě a ná-
sledné operaci mozku toti~ přestane rozeznávat 
lidské tváře. A v té době do jejího ~ivota zasáhnou 
rovnou dva mu~i – veterinář Oliver a obětavý 
soused Joe. Jenom~e který z nich je ten pravý, 
kdy~ místo jejich obli�ejů vidí jen roztříbtěnou 

mozaiku? Mů~e Sadie věřit svým pocitům, kdy~ se nemů~e 
spolehnout na zrak? A co se stane, a~ její problém odezní a 
ona kone�ně pohlédne pravdě do o�í? 

http://www.centrum-orion.cz/homesharing
http://www.facebook.com/homesharing.centrum.orion


INZERCE 







Datum Jméno lékaZe Adresa ordinace Telefon 

12. a 13. 4. MUDr. Milan Hýbl Hálkova 367, 
Náchod 

491 428 636 

18. a 19. 4. MUDr. Alois Vejmola s.r.o. Palackého 20, 
Náchod 

491 424 524 

20. a 21. 4. MUDr. Marcel Pekárek -  
Stomatologická s.r.o.  

( MDDr. Helena Kukrálová ) 

Běloveská 123, 
Náchod 

703 600 915 

26. a 27. 4. MUDr. Renata ábelková Jiřího z Poděbrad 937, 
Hronov 

491 482 911 

1. 5. ARIES, klinika komplexní estetiky 
s.r.o. ( MDDr. Erik Krajczy ) 

Velký Třebebov 118 491 453 272 

3. a 4. 5. MUDr. Jan Kubec 17. listopadu 388, 
Police nad Metují 

491 543 398 

8. 5.  MUDr. Marcel Pekárek -  
Stomatologická s.r.o.  

( MDDr. Marcela apa�ková ) 

Běloveská 123, 
Náchod 

703 600 915 

ZUBNÍ POHOTOVOST 

Z ORDINACE MUDr. ZÁVESKÉHO 

Dne 15. 5. 2025 nebude v provozu odpoledne ordinace ve 
Chval�i, dne 19. 5. 2025 nebude v provozu odpoledne ordina-
ce v Teplicích nad Metují, dne 20. 5. 2025 odpoledne nebude v 
provozu ordinace v Jívce a 23. 5. 2025 v pátek nebudou v pro-
vozu nabe ordinace v Radvanicích a Teplicích nad Metují.  
 

V případě akutního problému navbtivte odpovídající ordinaci 
ve spádové nemocnici.   

 


